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Referat fra styremøte Østfold Skikrets. 
Dato: Onsdag 13.03.2024 kl. 2000 
Sted: Teams 
Referent:     Thor Gjelsvik 
Deltakere:      Tore Sandem, Arnt-Inge Steffensen, Tom Andre Brenna, Sturla Korsæth, Inger Sofia 

Rebecka Dalbye og Børge Gjendahl (kombinert) 
Forfall Hans Einar Sætra og Kristoffer Skolt 
Ansatte: Thor Gjelsvik og Ingunn Fossmellem 

Nr.: Saker til behandling  Ansvar 

01 Nytt fra NSF  
- NSFs regnskap for 2023 skal godkjennes på styremøtet 02.05.2024. 
- Budsjettet for 2024 viser et overskudd på 9,2 millioner kroner. 
- Usikre inntekter på 27 mill. 
- Landslagsavtalene forventes å være ferdigstilt rundt 01.05.2024. 
- Hoppkomiteen har slitt med økonomiske utfordringer i flere år, og budsjettet for 
Hoppkomiteen skal godkjennes i mai. 
- Avgjørelsen om at VM i alpint skal legges til Narvik tas av FIS i 2024. 
- Lillehammer jobber med en søknad for FIS Games, men økonomien er usikker. 
- FIS ønsker å sentralisere TV-rettighetene. 
- Tilskuddet fra NSF til skiklubbutvikler stillingene må avklares. 

 

02 Tilbakemeldinger fra komiteer, komiteledere 
Tilbakemeldinger fra komiteledere 
Hopp/kombinert 

• Josefine Løken deltok under VM junior i kombinert. Hun deltok også på NM i 
Mo i Rana.  

• Det er en bekymring rundt diskriminering av jenter både i hopp og kombinert.  
• Det er mye bråk i hopp Norge. 
• Under NM junior oppnådde Østfoldhoppere både 7. og 11. plass.  
• Marius Aas Hast ble skadet som prøvehopper i Holmenkollen. Her var flere 

Østfoldinger prøvehoppere. 
• Kretsmesterskapet vil bli arrangert på plast. 

Langrenn 

• Det er gjennomført seks renn denne sesongen 
• KM stafett blir ikke gjennomført, men KM i Ørje og Trøsken har vært avholdt.  
• Østfold Skikrets har hatt utøvere som har deltatt i både på Hovedlandsrennet 

og på NM junior.  
• Under NM senior oppnådde Amund Korsæth en 9. plass, og det var to 

herrelag fra Østfold med på stafetten (Trøsken og Trøgstad).  
• Det planlegges sesongavslutning i april, og det vil være en samling i Østfold 

før ferien.  
• Sturla sjekker med Swenor rundt sponsoravtalen.  
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 Tore  

• Har deltatt på trening i Kjerringåsen og vil være til stede på et av 
klubbrennene i Middagsåsen enten den 18. eller 20.03.2024. 

 

03 Tilbakemelding fra skiklubbutvikler  
Styret ble gitt en oppdatering om status og framdrift av skiklubbutvikler.  Her er noen 
av aktivitetene som har vært gjennomført: 
 
Skisprell: 

• Fredrikstad Skiklubb 
• Trøsken IL (lånte henger) 
• Ørje IL (langrennscross)  

Kurs: 

• Webinar (rekruttering) 

Andre prosjekt: 

• Aktivitetsbankhefte alle grener 
• Rulleskiskole 
• Trenerseminar på NIH 

Deltakelse større arrangement: 

• NM på Beitostølen 
• Ridderrrennet på Beito 

Etter påske er det planlagt en anleggsbefaring i Båstad. 

 

04 Regnskap/budsjett 
Regnskapet per 01.03.2024 ble gjennomgått. Det har ikke skjedd mye så langt. 
Inntekten fra deltakeravgiften for denne sesongen vil være cirka 18 000 kroner. 
 
Vedtak: Regnskap pr. 01.03.2024 tas til etterretning.   

 

  



 

 

05 Skiting i Bodø, presentasjon, reise, valg av tillitsvalgte,  
Skitinget arrangeres i Bodø 06.-09.06.2024. Det er grenfagmøter 06.-07.06.2024 og 
selve tinget 08.-09.06.2024. Vi skal ha tre delegater på Skitinget i Bodø, hvorav minst 
én skal være kvinne. 
Saker som ønskes fremmet på Skitinget må sendes inn innen 08.05.2024. LK har 
foreslått Vegard Ulvang som leder i LK. Styret har foreslått Erland Ensrud som nytt 
medlem i etikkomiteen. 
 
Vedtak: Tingdelegater fra Østfold blir Tore Sandem, Inger Lise Løken (Askim og 
kombinert) og Sturla Korsæth. Hvis ikke Inger Lise kan delta, blir Sylvia Brandsrud 
(Ørje IL) valgt isteden. 

 
 
 
 
 
 
 
 
Tore 

06 Handlingsplan for Østfold skikrets 
Det må startes arbeid med en ny handlingsplan for Østfold Skikrets. På skitinget i 
juni vil det bli vedtatt en ny strategiplan. Denne planen vil være retningsgivende for 
arbeidet med en ny handlingsplan for ØSK. 
 
Vedtak: Arbeidet med den nye handlingsplanen starter på det første styremøtet 
etter ferien. 

 

07 Vårmøte ØSK 2024  
Det ble diskutert sted for vårmøtet og hva som skulle være agendaen på fellesmøtet. 
Endelig agenda fastsettes på neste styremøte. Aktuelle temaer er Strategiplan, 
rekruttering (med Ingunn) og foredrag med Maren Lundby (like muligheter). 
 
Vedtak  Årets vårmøte legges til Fredrikstad.  Oversikt over de som skal ha 
statuetter og stipend og forslag på kandidater til Magnorpokalene og 
Innsatspremiene sendes kretskontoret innen 15.04.2024.  Vedtak om hvem som 
skal tildeles Magnorpokalene og Innsatspremiene gjøres på styremøte 24.04.2024 

 
 
 
 
 
Tore/ko
mitelede
re 

08 Eventuelt 
a) Administrasjonssjefen går av med pensjon 

Administrasjonssjefen har bestemt seg for å gå av med pensjon fra 31.12.2024. 
 

b) Frist for levering av årsberetning 

Vedtak: Komiteene må levere årsberetningen for sesongen 2023-24 innen 
15.05.2024. 
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Neste møte: Mandag 24.04.2024 kl. 1800 
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